
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
Dato: 25/5 2023 
Tidspunkt:17.00-19.00 
Mødeleder: Heidi Hviid 

Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.), Louise 
(konstitueret KKFO-leder), André (forældre-rep.), Søren 
(forældre-rep.), Linda (forældre-rep, næstformand), Signe 
(forældre-sup), Nicolaj (forældre-sup), Thomas (forældre-
rep, formand), Jasper (TR-lærere), Ole (pædagog), Christina 
(forældre-rep.)  André (forældrerep.) 
Mirzahan (elevrådsformand), Rory (elevrådsnæstforper-
son) 
Thomas Hornum (forperson), Jasper Henriksen (TR lærer) 
Fraværende: Mirzhahan 

 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Esti-
me-
ret 
tid til 
punk
tet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formid-
ling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 

1. Valg af ordstyrer og 
godkendelse af dagsor-
den (B) 

 Linda er ordstyrer 
Dagsordenen er godkendt. 

  

2. Godkendelse referat 5 Referatet er godkendt.   

3. Kort orientering fra: (O) 
- skoleledelsen/KKFO-
leder 
- Fra formanden 
- Fra øvrige medlemmer 

15 Heidi: Der er meldt en besparelse ud, 

som vil kræve en besparelse hos os på 

omkring 490.000 kroner. Vi havde en 

forventning om, at besparelsen ville 

komme, og det vil ikke have en konse-

kvens for antallet af medarbejdere. Det 

er meldt ud, at besparelsen skal tages 

fra lønmidler. 

 

Der er slået to KKFO-leder-stillinger 

op, der er slået 2-3 lærerstillinger op 

samt 2-3 medhjælperstillinger på fuld-

tid og 2-3 medhjælper på deltid. Vi har 

budget til at ansætte 3 medarbejdere i 

hver position. 

 

Lokaleplanen er sendt ud og er i høring 

hos personalet, hvor der rokeres i funk-

tioner, således at der kommer mere 

plads til eleverne. 

 

Vi skriver i øjeblikket mange nye børn 

ind. Vi har fået det antal børn, som vi 

har haft behov for. Der kommer to nye 

børnehaveklasser, der er fyldt op på 5. 

årgang, og der oprettes en 9/10 klasse. 

 

Vi vil gerne etablere et legeområde kun 

til børnehaveklasserne, så de kan 

være afskærmet fra de øvrige børn. 

 

  



 
 

Nyt fra pædagogerne: Her opleves, at 

børnene at have en øget lyst til at be-

søge hinanden på tværs af børnefæl-

lesskaber. 

 

Nyt fra lærerne: - 

 

Nyt fra formanden: - 

4. Nyt fra elevrådet 10 Rory - elevrådets næstformand - viser 
en video fra den nyligt afholdte elevind-
dragelsesdag med ideer til en grøn-
nere skole. Vi kan fx starte skoleåret 
med at minde klasserne om, hvordan 
vi affaldssorterer og plante flere blom-
ster. 

  

5. Korrigeret Ferie- fridags-

plan 2023/24 St. Bede-

dag (D/B) 

10 Med’et ønsker en kollektiv arbejdsdag 

for alle medarbejdere. 

 

Der er et ønske om, at påskeferien for-

længes med en dag. Her er der KKFO, 

mens lærerne møder ind til forbere-

delse. 

 

Dette vedtages af skolebestyrelsen. 

  

6. Orientering om kom-

mende visitationer 

10 Se ovenfor i “Kort orientering”.   

7 Kostpolitik implemente-

ring 

 Kostpolitikken er vedtages.   

8 Ansættelsesudvalg 2 
KKFO-ledere, 1-3 lærer-
stilliner, 1-3 pædagog-
medhjælpere 

 Nicolaj deltager til ansættelsessamta-
lerne for KKFO-ledere den 21.06.23 og 
den tidlige samtalerunde til lærere eller 
medhjælpere den 22.06.23. Sine delta-
ger til den sene samtalerunde den 
22.06.23 til lærere eller medhjælpere. 

  

9 Sygefravær/personale 

og elev (O) 

10 Se bilag 
 
Sygefraværet falder på medarbejdersi-
den. 
 

  

10 TU23 (O) 10 TU23 er modtaget i ledelse og MED, 
men er endnu ikke sendt ud til perso-
nalet. TU23 gennemgås på kommende 
aftenmøde. Således får heller ikke sko-
lebestyrelsen i aften en præsentation 
af TU23, men først til kommende SB-
møde. 
 
Der laves “åbent vindue” i forhold til 
mobning/chikane/diskrimination. 
 
I mellemtrinnet og udskolingen ses til-
bagegang, mens der hos TAP’ere og i 
indskoling ses fremgang. Dette laves 
der proces og handleplan omkring rele-
vante steder i huset. 

  

11
. 

Genbesøg Skolens triv-
sels- og  antimoppestra-
tegi.  

5 Vores antimobbestrategi er fra 2017, 
og vi ønsker fra skolens/KKFO’ens 
side, at vi genbesøger den. 

  



 
 

 
Der foreslås, at der nedsættes en ar-
bejdsgruppe, der får input fra RC. Det 
foreslås at Gry (udskolingsleder og le-
der af RC/PLC) bliver tovholder på ar-
bejdsgruppen. André og Signe melder 
sig fra forældrerepræsentanternes 
side. 

12
. 

Formandsberetning til 
august forældremødet 

10 Input til emner til formandsberetningen: 

kostpolitik, trafik, ansættelser, elevråd 

 

Der afholdes forældremøde for kom-

mende forældre før sommerferien, vi 

har tidligere haft en fra skolebestyrel-

sen med på mødet. André melder sig. 

Thomas kommer også. 

  

13
. 

Årshjul SB 23-24 5 Anti-mobbestrategien sættes ind i års-
hjulet. 
 
Skolebestyrelsesmøder kommende 

skoleår: torsdag den 24/8, 21/9, 26/10, 

23/11, 4/1, 1/2, 7/3, 11/4, 2/5 og 6/6 

klokken 17.00-19.00. 

 

Der er valg hvert andet år, næste år er 

ikke valgår for skolebestyrelsen. 

 

Årshjulet godkendes. 

  

14 Sidste møde inden fe-

rien – spisning ude 
5 Der afholdes én times møde, og deref-

ter reserveres bord til at spise ude. 
Heidi reserverer bord. Alle deltager på 
nær Jasper. 

  

15 Evt.      

 

 

 


